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Formandens initialer: 

Fællesbestyrelsesmøde onsdag den 24. 

oktober 2018 kl. 19-21 på Skarrild Skole 

Fraværende:  

Afbud fra Lotte og André. 

Kaldalen gav brød. 

  

 

Dagsorden: 

 

Referat: 

  

1. Referat. 

Godkendelse af referatet 19.09.18. 

 

 

Ad 1: 

Godkendt. 

2. Gensidig orientering. 

Orientering fra skole, kulturcenter, daginsti-

tution og medlemmer. 

 

 

Ad 2: 

Gunnar orienterede om: 

Børnefestival i Kulturcentret den 09.11.18 

Ny asfalt forhøjning i skolegård v/garderobe betyder 

ny rist foran trappe v/aula 

Jeg deltager sammen skolelederne i distrikt Syd i 

ekskursion til Malaga 4.-10. nov.- Arr.: Erasmus+, 

Herning Kommune og Via. 

Ingen tilmelding til CBL`s bestyrelseskursus 2018 

Deltagelse i fællesskrivelse vedr. budget 2019. Sfo en 

realitet med CBL-møde i Skarrild 22.11.18 kl. 19.45-

20.45 (Susanne, Lasse, Folke og Gunnar deltager) 

Husk fælles pæd. arr. med Sdr. Felding 21.11.18 kl. 

17-20 (Afbud fra Karoline) 

 

Folke orienterede om: 

Sonja fortsætter i arbejdspraktik 

Læreplaner nu med læringsmål 

Procesmøde vedr. Sfo den 30.10.18 

Støttepædagogkorps opsagt, og i stedet bevilges in-

klusionsmidler 

 

AneVera orienterede om, at ændring fra fritid til sfo 

fylder meget hos personalet. Hvad med åbne/lukke i 

Sfo/børnehave, stillinger, sygdom, afløsere og ferie-

afvikling? Vi ønsker faguddannet personale og et at-

traktivt tilbud til vore børn. 

 

Ann orienterede om forgæves forsøg på landspolitisk 

at ligestille Fritidshjem med SFO. Forældrebetaling 

hæves for at bibeholde status. Fripladser og søskende 

rabat bibeholdes. Vi vil hellere betale lidt mere end at 

lukke institutioner. Små landsbyinstitutioner under-

støttes. 

Lasse: Høringsfase bør afsluttes inden budgetforlig. 
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Formandens initialer: 

3. Evaluering af forældremøder                                  

Evaluering af afholdte forældremøder i 1.-

6.kl., hvor bl.a. inklusionshæftet blev gen-

nemgået. 

Der er bl.a. kommet tilbagemelding på at 

inklusion blev drøftet meget kort, spisepau-

sen bør være længere m.m. 

 

Beslutning 19.09.18 punkt 6: 

Udsættes.  

 

Udsættelsen er med til, at vi også kan eva-

luere forældremøderne i Kaldalen og 0.kl. 

 

 

 

Ad 3: 

Spisepausen i skolen er 15 min. (+ 5-10 min. for 0.- 

og 1. kl.) og aftaleark blev indgående drøftet. 

Spise varieret mad, men mange meninger om mad. 

Ok tilslutning til forældremøderne, dog kunne ønskes 

lidt bedre tilslutning i børnehaven. 

4. Principper.                                

På sidste møde drøftede vi landsbycentrets 

nuværende principper. 

 

Beslutning 19.09.18, punkt 4: 

Følgende principper genoptages i revideret 

udgave på næste møde: 

1. Inklusionshæftet fra 2017 erstatter 

på en måde principperne. Aftalt at 

vi bibeholder princippapiret med 

henvisning til inklusionshæftet. 

2. Princip for IT opdateres af Lars. 

3. Princip for info opdateres af Lars. 

4. Princip for lejr m.m. er ok! 

5. Princip for overgange er ok! 

6. Princip for skole-hjem opdateres af 

Lars og Ane Vera. 

7. Anvisningsprincip opdateres med 

gebyr d.d. 

8. Princip med indesko-ordning fort-

sætter. 

9. Retningslinjer på klasse niveau. 

Drøftelse af om madpakken er et 

forældreansvar. Børnehavens mad-

pakke optages kort på kommende 

forældremøde. 

10. Forsøge at samordne landsbycen-

trets mobilregler. (Ane Vera, Folke 

og Gunnar)  

 

 Ad 4:  

1, 4, 5, 8 og 9: Ok 

5 og 7: Principper opgraderes 

2, 3 og 6: Udsættes og optages senere 

10: Landsbycentret er mobilfrit område i børnenes 

åbningstid. 
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5. Profil.                                                             

Formanden ønsker at optage et punkt vedr. 

skolens profil. Hvilken profil har Skarrild 

Skole i dag, og hvilke ønsker har vi? 

Lasse begrunder med, at daginstitutionen 

har det grønne flag, og på den måde har de 

en rød tråd i deres aktiviteter. Har vi på 

samme måde i skolen en tydelig profil? 

 

Til orientering har fællesbestyrelsen for et 

år siden drøftet bestyrelsens mærkesager, 

herunder profil. 

 

Beslutning 20.09.17, punkt 7: 

Strategi for: 

1. Synlig skole og profilskole. 

2. Nye bestyrelsesmedlemmer. 

3. Samarbejde daginstitution, skole og 

foreninger – Skarrild Karstoft 

Landsbycenter. 

4. Samarbejde med Sdr. Felding – et 

læringsfællesskab – være på forkant 

Genoptages for at prioritere og evt. finde 

flere mærkesager. 

 

Beslutning 25.10.17, punkt. 7 

Punktet prioriteres til næste møde 

 

 

 

Ifølge bestyrelsens referater har bestyrelsen 

efterfølgende arbejdet med mærkesagen, 

inklusionshæftet. 

 

Beslutning 19.09.18, punkt. 8 

Udsættes. 

 

 

Ad 5:  

Gennemgang af skolens værdigrundlag og styrkesi-

der, hvor vi bør fokusere på det, vi er gode til. 

 

Synliggørelse af de gode ting ved bl.a. at fortælle den 

gode historie om skolen. Den er ”lille og kan rumme 

alle”. Attraktiv hjemmeside. 

 

Måske mere profil vedr. kultur, åben skole, IT-

innovation. 

 

Samarbejde med borgerforeningerne i Karstoft og 

Skarrild om at gøre området mere attraktivt. 

 

Lasse tager kontakt til de to borgerforeninger. På næ-

ste møde vil vi afstemme forventninger til mødet. 

6. Evt. 

 

Ad 6:   

Tak for dejlig kage til Ane Vera! 

Flere vuggestuepladser i daginstitutionen (8 stk.) 

Lars ligger ”venskabsvideo” på forsiden af skolens 

hjemmeside. 

 

 

Referent: Gunnar. 
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